
اجازه سوخت گیری نداد

۱۵ درصد گران تر شد

مجوز انتشار ندارد

اسلامی در کار نیست

حذف خواهد شد

توضیح حاجی دلیگانی 

باید استعفا می دادید

زندگی لاکچری برخی روحانیون

خودم هم هستم!

 ۷۳۶ خانه 

پرواز شرکت هواپیمایی معراج در مسیر استانبول - تهران، بعد از ۸ ساعت 
تاخیر، برای سوخت گیری در تبریز فرود اضطراری داشته است. به گفته مسافران 
این پرواز، هواپیمای شرکت معراج قرار بود در ساعت ۹ صبح به تهران پرواز داشته 
باشد، اما به علت نقص فنی و عدم سوخت گیری در استانبول، بعد از ۸ ساعت اجازه 
پرواز گرفت و بعد از گذشت یک ساعت، مجبور شد در فرودگاه شهید مدنی تبریز 
فرود اضطراری برای سوخت گیری داشته باشد. به گفته مسافران این پرواز، ترکیه 
اجازه ســوخت گیری به این شرکت هواپیمایی را نمی داد. پیش از این  هم پرواز 
یکی از شرکت های هواپیمایی در مسیر مشهد - استانبول، بعد از گذشت ۹ ساعت 

تاخیر، اجازه پرواز به استانبول را دریافت کرده بود. 

رئیس انجمن صنایع شوینده، آرایشی و بهداشتی گفت: در موضوع قیمت 
مواد شــوینده تصمیم گیرنده نهایی سازمان حمایت از تولیدکنندگان و مصرف 
کنندگان است که براساس تصمیم آن ها اقلام شوینده تا ۱۵ درصد افزایش قیمت 
را داشته که از دو روز گذشته اعمال شده است. در روزهالی اخیر شاهد نابسمانی 
و اخبار ضد و نقیض در مورد نحوه و میزان افزایش قیمت مواد شــوینده بودیم، 
به طوری که رئیس اتحادیه عمده فروشان مواد شوینده و پاک کنندگان گفت که 
انجمن صنایع شویندگان با توجه به بالا رفتن هزینه های سربار، نرخ ارز و مشکلات 
در تامین مواد اولیه تقاضای افزایش ۳۰ تا ۸۰ درصدی نرخ مواد شوینده را کردند، 

اما سازمان حمایت با این تقاضا موافقت نکرد. 

یک مقام صداوســیما اعلام کرد با پخش ســریال »کلیلــه و دمنه« به دلیل 
»ملاحظات جدی محتوایی« موافقت نشــده است. محمود حسین زاده، مدیرکل 
صدور پروانه انتشار محتوای سازمان تنظیم مقررات صوت و تصویر فراگیر وابسته 
به صداوسیما در نامه ای خطاب به فیلم نت، نوشت: با اینکه قسمت های اولیه سریال 
کلیله و دمنه دیرهنگام در ســاترا ثبت شد، در راستای مساعدت ارزیابی صورت 
گرفت، اما با توجه به ملاحظات جدی محتوایی صدور پروانه انتشار مورد موافقت 

شورا قرار نگرفت. 

آیت الله جنتی گفت : باید در راستای اهداف تلاش کنیم و مردم را در درجه 
اول در داخل و خارج از کشــور با اســلام و انقلاب آشنا کنیم. البته ما کمبود ها و 
کوتاهی هم داریم، اما وظیفه ما معرفی اسلام در معنای اخص آن یعنی اسلام ناب 
محمدی )ص( و اســلام انقلابی اســت. تمام کشور های اسلامی ادعای اسلامی 
بودن دارند و کمابیش هم کار هایی را انجام می دهند لذا تا زمانی که روحیه انقلابی 
در میان مســئولین و مردم نباشد، اســلامی در کار نیست؛ این نوع اسلام، اسلام 

آمریکایی است.

عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی از حذف کنکور تا سه سال آینده 
خبر داد و گفت: مافیای کنکور باعث شده است برخی افراد هزاران میلیارد تومان 
به جیب بزنند. حجت الاسلام علیرضا سلیمی، عضو هیات رئیسه مجلس شورای 
اســلامی در پاســخ به این که مجلس چه برنامه ای برای کنکور دارد و آیا حذف 
می شود، اظهار داشت: در این بازه زمانی مشخص شده است که کنکور باید حذف 
شود. وی افزود: مافیای کنکور باعث شده است برخی افراد هزاران میلیارد تومان 
به جیب بزنند. به همین دلیل در مجلس یک بازه زمانی مشــخص شــده است تا 

زیرساخت ها و مقدمات برای حذف کنکور پیگیری و فراهم شود. 

عضو هیات رئیســه مجلس شورای اسلامی گفت: پیشنهاد ساخت هشت 
فروند هواپیمای مســافربری از سوی بنده مطرح شد و رئیس جمهور پاسخ داد؛ 
انشاءالله. حسینعلی حاجی دلیگانی گفته است: رئیسی در جلسه ای که بنده نیز در آن 
حضور داشتم عنوان کرد که شرکت هسا می تواند هواپیمای مسافربری هم بسازد 

که مقامات این شرکت گفتند: بله.

رضا کیانیان به بنر پرحاشــیه شهرداری تهران واکنش نشان داد و در اعتماد 
نوشت: چمران خیلی خوشبخت بود که با آرمان هایش رفت. زمانی که آرمان ها 
رنگ نباخته بودند و به ضد خود تبدیل نشــده بودند. حالا، از حرف های چمران 
برای من و شما نسخه می نویسند. مثل همین پرده ای که شهرداری به در و دیوار 
زده و برای مردم نسخه پیچیده. اگر به خودشان می گفتند، بیشترشان باید درجا از 
مسئولیت شان استعفا می دادند! اکثر مسئولین این چنینی، خودشان را از هر نقدی 
جدا و پاک می دانند. نقد را فقط برای دیگران می پسندند، وگرنه چطور ممکن است 
چنین پرده ای را چاپ و تکثیر کنند و همه جا به نمایش بگذارند؟ اگر می خواهید 
میزان تقوا را در مملکت اندازه بگیرید، تمام مسئولین را در تمام پست ها چه دیروز 
و چه امروز با همین شعار بسنجید. ببینید چه تخصصی داشتند و چه پستی را در 
اختیار گرفته اند. حتماً میزان تقوا را در می یابید. من وقتی این پرده را دیدم. کلی 
گیج شدم. اول به معنای تقوا شک کردم. بعد به خودم شک کردم، چون جمله »آن 
که تخصص ندارد و کاری را می پذیرد، تقوا ندارد« جا هایی نصب شده که من و 

شما ببینیم؛ من و شما.

وزیر میراث فرهنگی و گردشگری در توئیتی از زندگی لاکچری برخی از 
روحانیون انتقاد کرد. عزت الله ضرغامی نوشت: در نشست روحانیون اصفهان 
گفتم، رفتار قلیلی از روحانیون حکومتی و ســبک زندگی لاکچری آنان مردم 
را نســبت به روحانیت بدبین می کند. از این حیــث به اکثریت روحانیون به 
ویژه طلاب کم بضاعت حوزه های علمیه ظلم می شــود. از این دیدگاه خیلی 

استقبال کردند.

رئیس کمیســیون اجتماعی مجلس درباره بهتر شــدن عملکرد دولت 
بعــد از ترمیم کابینه اظهار کرد: قاعدتا تغییرات برای بهتر شــدن اســت و 
دوستانی که تشریف می آورند حتما باید تغییر و تحول جدی برای بهتر شدن 
حرکت قطار دولت انجام دهند. ضمن آنکه مجلس بجد و با دید کارشناسی 
اوضاع را بررســی خواهد کرد تا خدای نکرده افراد ضعیفی متولی کار های 
بزرگ نشوند. وی درباره مطرح شدن نام بذرپاش و حاجی بابایی به عنوان 
گزینه های احتمالی برای وزارت کار و رفاه اجتماعی یادآور شــد: نام من، 
آقای محمد عباسی و آقای امیرآبادی هم مطرح است، اما این ها گمانه زنی 
رســانه اســت، باید منتظر ماند و دید آقای رئیس جمهور چه کســی را به 
عنوان وزیر پیشنهادی کار، تعاون و امور اجتماعی به مجلس معرفی می کند.

آمار های رســمی نشان داد که فروش املاک مسکونی ترکیه در ماه می 
بیش از دو برابر شــد، زیرا تعداد خریــداران جهش یافت و روس ها برای 
دومین ماه متوالی در صدر خریداران قرار گرفتند. شــهروندان روســیه در 
ماه می با ۱۲۷۵ خانه در صدر فهرســت قرار گرفتند. پس از آنان ایرانیان و 
عراقی ها به ترتیب با ۷۳۶ و ۶۱۷ خرید خانه در رده های بعدی قرار گرفتند. 
بــر اســاس داده ها، روس ها و اوکراینی ها بیــش از ۲۵ درصد از فروش به 

خارجی ها را تشکیل می دهند.

اخبار ویژه ...

7 سیاسی

آینده یک تکذیبیه...!

ســرویس سیاسی- پنج روز پس از برگزاری 
اولین جلســه کمیســیون مشــترک که در مجموع 
مطابــق اطلاعات منتشرشــده از محتوای آن صرفاً 
بــه انجام تاکیدات لازم و اشــاره بــه کلیات و اخذ 
نظــرات اعضا درباره نحوه بررســی اولویت ها در 
برنامه هفتم توسعه و مواردی از این دست گذشت، 
دومین جلســه با سخنرانی محمدباقر ذوالقدر، دبیر 
مجمع تشــخیص آغاز شد که از جمع بندی جلسه 
پیش و ارائه پیش نویسِ ۳۸ هدف ناظر به پیشرفت و 
جهش اقتصادی در طول برنامه هفتم توسعه گفت و 
جهت گیری های مشخص شده را برای ایجاد تحول 
و بهبود شاخص های اقتصادی متناسب با شناخت 

آسیب ها و مسائل کشور دانست.
 ادامه جلســه تا خاتمه بــه اظهار نظر چند نفر 
از اعضــای مجمع و اعــلام دیدگاه های نمایندگان 
دولت، مجلس و قوه قضاییه گذشت و قرار شد متن 
پیشنهادی اولویت های برنامه هفتم توسعه تنظیم و 

در صحن مجمع مطرح و نهایی شود.
علــی احمــدی، دبیر کمیســیون مشــترک 
سیاســت های کلــی برنامــه هفتم چنــد روز بعد 
از شناســایی ۱۸ چالــش و ۳۵ مســئله در زمینــه 
سیاســت های کلی برنامه هفتم خبر داد و به تحقق 
کمتــر از ۳۵ درصــدی اهداف شــش برنامه قبلی 
اشــاره کرد و گفت: »تلاش شد برنامه هفتم به جای 
موضوع محوربودن، مسائل را در کانون توجه خود 
قرار دهد.« او این برنامه ها را »امورمحور« دانست و 
در نقد آن اظهار کرد:  »یعنی امور اقتصادی، سیاسی، 
اجتماعی به صورت جامع و بدون اولویت مشخص 
تدوین شده اند و نه تنها در تحقق اهداف سیاست ها 
ناکام بوده اند، بلکه از اهداف سیاست ها نیز انحراف 
پیــدا کرده اند.« احمدی این انتقادات را کافی ندید و 
ترجیح داد بی رودربایستی بگوید: »به عبارت دیگر 
برنامه ریــزان نه خود اهل تدبیر بوده اند و نه تواضع 

پیروی از رهبری را داشته اند.«
مطابق اعلام مجمع تشخیص، مرکز تحقیقات 
راهبردی این نهاد هم قرار اســت برحسب موضوع 
در چنین فرآیندی مشارکت داشته باشد و قرار است 
کســانی که در موضوعات دخیل هستند هم در امر 
تدوین پیش نویس، همراه شــوند و مشارکت کنند. 
تهیه پیش نویس از سیاست های کلی برنامه هم ۳۲۰ 
بند سیاستی بوده که کمیسیون تلفیق آنها را به ۴۵ بند 

کاهش داده است. 
چهار مولفه هم برای سیاست های کلی برنامه 
هفتم توســعه به عنوان زیربنای نگارش این برنامه 
در نظر گرفته شــده تا »ثبات اقتصادی« ایجاد کند و 

»گرانی و تورم« را کاهش دهد.
۲۱ خرداد اما جلســه ای فوق العاده در مجمع 
تشخیص برگزار شــد که عنوان اصلی آن »بررسی 
اولویت های سیاســت های کلی برنامه هفتم« بود و 
حاشــیه ای پررنگ تر از متن با خود به همراه داشت. 
آنطور که محتوای اعلام شــده از این جلســه نشان 
می داد، موضوعات طرح شده از اولویت های برنامه 
هفتم گذشــته و به موارد مهم تری نیز رسیده است 

و علی شــمخانی دبیر شــورای عالی امنیت ملی از 
وضعیت کشــور و تلاش های نیروهای مســلح در 
برقــراری امنیت در داخل و منطقــه خلیج فارس 
گزارشــی داده و به آزادســازی نفتکش حامل نفت 
ایران در آب های یونان اشاره کرده است. او همچنین 
گزارشــی از آخرین وضعیــت مذاکرات برای رفع 
تحریم ها و کارشکنی آمریکا به اعضای مجمع ارائه 
کرده و بعد از شــنیدن این گزارش ها بوده که اعضا 
درباره اولویت های برنامه هفتم پرداخته اند و تصمیم 
گرفته اند که از جلسه آینده، بندهای پیشنهادی متن 
سیاســت های کلی برنامه هفتم مورد بررســی قرار 

گیرد.
جلسه که تمام شد و عکس و اخبارش در اختیار 
خبرگزاری ها قرار گرفت، شایعاتی در کنارش راهی 
فضای مجازی شد که مدعی بود در این جلسه سعید 
جلیلی پیشنهاد خروج ایران از NPT را داده و علی 
لاریجانی و برادرش آیت الله آملی لاریجانی رئیس 
مجمع تشــخیص با این پیشنهاد مخالفت کرده اند. 
»کانال تلگرامی عماریون« جزئیات بیشــتری از این 
ماجرا منتشر کرد: »در این جلسه سعید جلیلی طرح 
خروج ایــران از NPT را به صورت مفصل مطرح 
کرد که با مخالفت آملی لاریجانی، علی لاریجانی و 
علی شمخانی دبیر شورای عالی امنیت ملی روبه رو 
شــد.« و گزارش خود را چنین به پایان رســاند: »تا 
جایــی که این بحث بــه درگیری لفظی بین جلیلی 
و علی لاریجانی ختم شــد.« ادعای این درگیری و 
ماجرای مخالفت با خروج از NPT واکنش رئیس 
مرکــز رســانه و روابط عمومی مجمع تشــخیص 
مصلحت را در همان ساعات اولیه انتشار این شایعه 
به دنبال داشــت که با رد خبر جنجال در جلسه فوق 
العاده مجمع تشــخیص بر ســر برجام، »درگیری 
لفظــی جلیلی و لاریجانی« را تکذیب کرد و گفت: 
»در این جلسه، دریابان شمخانی دبیر شورای عالی 

امنیت ملی، گزارشی کلی از مسائل جاری منطقه ای 
و بین المللــی و همچنین آخرین وضعیت مذاکرات 
احیای برجام پس از صدور قطعنامه شورای حکام و 
گام های متقابل ایران در اجرای مصوبه مجلس ارائه 
کردند که اعضای مجمع نیز صرفا شــنونده بودند و 
هیچ گفت وگویی بیــن اعضا با یکدیگر در این باره 
شکل نگرفت و اساساً موضوعاتی مثل خروج ایران 
از NPT نیز از ســوی هیچ یــک از اعضای محترم 

مجمع در این جلسه مطرح نشد.«
نزدیــکان دو طرف این ماجرا و مشــخصاً نه 
دفتر علی لاریجانی و نه دفتر ســعید جلیلی کمترین 
اشــاره ای به این »درگیری لفظی« ادعایی نکردند و 
طبعاً تکذیبیه ای هم از ســوی آنان به دست رسانه ها 

نرسید. 
احتمالاً صرف تکذیب رئیس مرکز رسانه مجمع 
تشخیص برای هر دو طرف کافی تلقی شده است. اما 
فارغ از ادعای درگیری لفظی و سوای تکذیبیه محکم 
مجمع، تفاوت دیدگاه  لاریجانی  و جلیلی که می توان 
آن دو را نماینــده طیف هایی مختلف یا حتی متضاد 
باهم در درون نظام دانست بر کسی پوشیده نیست. 
شاید برخی بگویند مجمع تشخیص جای این بحث 
و جدال ها نیست که مطابق تکذیبیه منتشرشده به نظر 
می رسد اعضا هم همین باور را دارند؛ ولی تحولات 
ماه های آینده و فرارســیدن روزهای تصمیم گیری 
برای مســائلی سرنوشت ســاز، ممکن است بدون 
در نظرگرفتنِ آســتانه تحمل دو طیف یادشده )و نه 
لزوماً اشــخاصی که به آنان اشاره شد( یا محل طرح 
این مباحث و حتی شخصیت هایی که قرار است به 
نمایندگــی از این دو طیف دیدگاه های خود را بیان 
کنند، موجب عیان ترشــدن تفاوت نظرات و طرح 
بی پرده آرای طرفین شود. هرچند فعلًا بررسی برنامه 
هفتم توسعه و اولویت های آن برای اعضای مجمع 

از هرچیز دیگر واجب تر است.

۱۲ خرداد کمیسیون مشترک مجمع تشخیص مصلحت نظام تصمیم گرفت در جلسه ای برای اولویت بخشی به پیشرفت اقتصادی کشور در کنار اجرای 
سایر سیاست های کلی ابلاغی در تدوین برنامه هفتم توسعه فکری کند و کمیته ای متشکل از نمایندگان سه قوه و خودِ مجمع را برای تنظیم محورها و 

متن اولویت های این برنامه در نظر گیرد. نتیجه طراحی این سازوکار تا امروز برگزاری دو جلسه و کمی بحث و بررسی با چاشنی انتشار شایعاتی در باب 
بگومگوی علی لاریجانی و سعید جلیلی بوده که هنوز از دهان شایعه سازان درنیامده، با تکذیبیه قرص  و محکم مجمع مواجه شد.

مطابــق اعلام مجمع تشــخیص، مرکــز تحقیقات راهبــردی این نهاد هم قرار اســت 
برحســب موضوع در چنین فرآیندی مشارکت داشــته باشد و قرار است کسانی که در 
موضوعات دخیل هســتند هم در امر تدوین پیش نویس، همراه شوند و مشارکت کنند. 

 
صباغیان بافقی عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها:

تداوم افزایش نرخ دلار، دولت را در اجرای طرح 
»اصلاح نظام پرداخت یارانه« با مشکل مواجه می کند

در جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی به ریاست رئیسی مطرح شد؛

مصوبه دولت در زمینه تعیین اجاره بها به تصویب سران سه قوه رسید

سرویس سیاســی- نماینده مردم 
چابهار در مجلس شورای اسلامی گفت: 
این چه راهکاری است که ما برای بحث 
ازدواج ناموس ما و زن ایرانی پیشــنهاد 
کنیم، اصلا ما چه کاره هســتیم که برای 
زنان ایرانی تعیین تکلیف کنیم؟ زن ایرانی 
بهتر از هرکسی صلاح و مصلحت خود 

را می داند.
معین الدین ســعیدی نماینده مردم 
چابهــار در مجلس شــورای اســلامی 
درخصوص اظهارات خیر بانکی پور نماینده اصفهان مبنی بر پیشــنهاد راهکار 
ازدواج بین المللــی بــه علت عدم تناســب آمار زنان و مــردان مجرد، گفت: 
درخصوص صحبت های آقای بانکی پور معتقدم کســی که عِرق ایرانی داشته 

باشد، چنین حرفی نمی زند. واقعا این ها توهین به کرامت زن ایرانی است.
وی ادامه داد: این چه راهکاری است که ما برای ازدواج ناموس خودمان 
و زن ایرانی پیشنهاد می کنیم، اصلا ما چه کاره هستیم که برای زنان ایرانی تعیین 

تکلیف کنیم؟ زن ایرانی بهتر از هرکسی صلاح و مصلحت خود را می داند.
سعیدی در پایان خاطرنشان کرد: اگر کسی سر سوزنی غیرت ایرانی داشته 

باشد چنین پیشنهاداتی مطرح نمی کند.
بانکی پور در اظهارنظری گفته بود که تعداد دختران و پســران در آستانه 
ازدواج و زیر ۳۰ ســال ما فعلًا به هم می خورد؛ اما در خصوص نســل گذشته 
منظور دختران مجرد بالای ۳۰ سالی هستند که آمار آنها با توجه به سرشماری 
صورت گرفته در سال ۹۵ چیزی در حدود یک میلیون و ۴۰۰ هزار نفر را نشان 
می دهد و خانم های بالای ۳۰ ســال مجردی که در این ســن یا مطلقه هستند و 
یا به هر دلیل همســر خود را از دســت داده اند هم بالغ بر ۷۰۰ هزار نفر هستند. 
این قشر از دختران مجرد با توجه به کمبود پسر مجرد در کشور با مسلمانان و 

شیعیان علاقه مند به ایران ازدواج کنند.

ســرویس سیاسی- نماینده مردم 
اصفهان در مجلس با بیان اینکه ازدواج 
همســالان را توصیه می کنم، گفت: به 
نوبه خود از بانوانی که ممکن است این 
تقطیع، ذهن آنها را آزرده کرده باشــد، 
از طرف رســانه های غلط، عذرخواهی 
می کنم، اما معتقدم صورت مسئله ها را 

نباید پاک کرد.
امیرحســین بانکــی پــور فرد در 
نشســت علنی مجلس شورای اسلامی 
با اســتناد به ماده ۷۵ آیین نامه داخلی مجلس گفت: جز انسان های بزرگوار، 
کسی حرمت زن را رعایت نمی کند و جز انسان های پست و لعین کسی به 
زنان اهانت نمی کند. برادر بزرگوارم در حین صحبت های خود، تذکری به 
من دادند که باید به این نکته توجه کرد که رسانه های معاند با تقطیع سخنان 

به ویژه سخنان نمایندگان مجلس به تخریب مجلس می پردازند.
نماینــده مردم اصفهــان در مجلس یازدهم با بیان اینکه از نمایندگان که 
خود قربانی تقطیع ســخنان هستند، انتظار دارم هر زمان که در زمان مجازی 
یا پیامکی، اظهارنظری مطرح می شود، ابتدا صحبت را کامل بشنوند، سپس 
درباره آن قضاوت کنند، افزود: صحبت من در محیطی علمی و آکادمیک بود؛ 
من در آن جلســه در حال تحلیل آمار بودم و تاکید کردم که این بحث رسانه 

ای نیست و مربوط به حوزه نظری و صاحب نظران است.
وی با اشاره به سخنان خود در جلسه مذکور توضیح داد: در این نشست 
مطرح کردم که آمارهای غلطی در جامعه مطرح می شود که باید اصلاح شود، 
از جمله اینکه مطرح می شــود تعداد زنان بیشتر از مردان است، این درحالی 
است که این آمار غلط است؛ تعداد دختران مجرد آماده ازدواج با تعداد پسران 
مجرد آماده ازدواج بر اساس سرشماری سال ۹۵ همتراز هستند و تناظر یک 
به یک دارند، بنابراین با شــرایط تســهیل ازدواج، جوانان این آرامش را پیدا 
می کنند و موانعی اینچنینی وجود ندارد و مجلس نیز تســهیلات مربوط به 

ازدواج را تا ۵ برابر افزایش داده است.
بانکی پور با بیان اینکه در جلسه مذکور بابت یک گروه سنی تذکر دادم، 
تصریح کرد: گروه ســنی بانوان بالای ۳۰ ســال براساس سرشماری سال ۹۵ 
حدود یک میلیون و ۴۰۰ هزار نفر هســتند، از ســوی دیگر حدود ۷۰۰ هزار 
نفر از خانم ها یا همســر خود را از دســت داده اند یا طلاق گرفته اند که در 

مجموع این دو گروه حدود ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار نفر هستند. 
در جلسه مذکور مطرح کردم چنانچه این افراد بخواهند براساس عرف 
ازدواج در کشــور ما با پســران ۴ تا ۵ سال بزرگتر ازدواج کنند، برای دو سوم 

این بانوان، همسری وجود ندارد.
وی اظهار کرد: در جلســه مذکور، ازدواج همســالان را توصیه کردم؛ 
روانشناســان تایید می کنند ســن عقلی و ظاهری در ازدواج مراد است و نه 
ســن شناســنامه ای و اگر بخواهیم براساس فرهنگ غلطی که در ذهن داریم 
دختران با پسران بزرگتر ازدواج کنند، این ضربه به دختران وارد می شود. در 

آن جلسه بر ازدواج همسالان تاکید کردم.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم ادامه داد: در جلســه بحث دیگری 
مطرح شــد، در محیطی که صحبت می کردم، اقبال ها و مراجعات و موانعی 
داشتیم از سوی بانوانی که با برخی اندیشمندان خارج از کشور ازدواج کرده 
بودند، اما فرزندان آنها شناســنامه ایران نداشــتند، با اینکه مجلس شــورای 
اســلامی ســال ها پیش قانون مربوط به این موضوع را تصویب کرده بود. در 

آن جلسه تاکید کردیم این موضوع مشکل قانونی ندارد. 
در شــرایطی که اندیشمندانی که از نظر اعتقادی و اخلاقی با فرهنگ ما 
متناسب هستند و به انقلاب ما هماهنگ هستند و با یک بانوی ایرانی ازدواج 

کرده اند، نباید شرایط را برای آنها سخت کرد.
وی با بیان اینکه در جلسه مذکور که یک محمل علمی بود، تاکید کردم که 
بحث مذکور بیشتر تحلیل آمار است، متاسفانه رسانه ها، سخنان من را تقطیع 
کرده و این جو روانی منفی را ایجاد کردند، گفت: به نوبه خود از بانوانی که 
ممکن اســت این تقطیع، ذهن آنها را آزرده کرده باشــد، از طرف رسانه های 

غلط، عذرخواهی می کنم، اما معتقدم صورت مسئله ها را نباید پاک کرد.

سعیدی در واکنش به اظهارات عجیب نماینده اصفهان:

چه کاره ایم که برای دختران ایرانی 
تعیین تکلیف کنیم؟

بانکی پور نماینده اصفهان:

عذرخواهی می کنم، اما نباید 
صورت مسئله را پاک کرد

سرویس سیاســی- نماینده 
مردم مهریز و بافق گفت: با افزایش 
نرخ دلار اگر این روند ادامه داشته 
باشــد اجرای طــرح اصلاح نظام 
پرداخت یارانه از حیز انتفاع خارج 

می شود.
محمدرضــا صباغیان نماینده 
مردم بافــق و مهریــز در مجلس 
شــورای اســلامی ، درخصوص 

اجرای طــرح کالابرگ الکترونیک 
و توضیحــات اعضــای دولت به 
نمایندگان درخصوص این طرح، 
گفت: طــرح کالابرگ الکترونیک 
براســاس توضیحــات اولیــه و 
برنامه هایــی که مســئولان دولتی 
اعلام کرده بودند اکنون در مرحله 
اجرای اســتان به استان قرار دارد و 
اجرای آن در استان یزد آغاز نشده 

است. 
دولت این طرح را به صورت 
آزمایشی و گام به گام پیش می برد 
و تــلاش دارد که این کار با آرامش 

انجام شود. 
وی در رابطه بــا توضیحات 
مقامات دولت نســبت به جزئیات 
اجرای این طــرح، عنوان کرد: در 
همــان زمــان که اجــرای مصوبه 
تغییر نرخ ارز ترجیحی آغاز شــد 
به صــورت کلــی توضیحاتی به 
نماینــدگان در رابطــه با این طرح 
داده شــد اما هنــوز برنامه جزئی 
رونــد اجرای این مصوبه و اصلاح 
روش پرداخت یارانه را به مجلس 

اعلام نکرده اند.
عضو کمیســیون امور داخلی 
کشــور و شــوراها در ادامه ابراز 
داشت: دولت به دلیل فاصله موجود 
میان نرخ ارز سامانه E.T.S و بازار 
آزاد با ارز ۴۲۰۰ تومانی معتقد بود 

که دیگــر توان پرداخت ارز ۴۲۰۰ 
تومانــی را نــدارد و به همین دلیل 
رفت به سمت حذف آن و اصلاح 
روش پرداخت یارانه ای اما مساله 
مهــم در اجرای این طرح مدیریت 
بازار و کنترل گرانی است. در هفته 
گذشته شــاهد بودیم که نرخ دلار 
به ۳۳ هزار تومان هم رســید، اگر 
چنین افزایشی رقم بخورد و تثبیت 
شــود آن وقت با توجه به فاصله ای 
که نرخ ارز در نظر گرفته شده برای 
اجرای این طرح با نرخ ارز نیمایی 
ایجاد می شود مجددا ممکن است 
دولت قادر به پرداخت آن نباشد. 

در واقع اگر افزایش نرخ دلار 
ادامه داشته باشد دولت باردیگر در 
پرداخت آن دچار مشــکل شده و 
قادر به پرداخــت آن نخواهد بود، 
ایــن روند افزایشــی دارد اجرای 
همین طرح را از حیز انتفاع خارج 

می کند.

ســرویس سیاســی-مصوبه 
دولــت در زمینــه تعییــن حداکثر 
افزایش اجاره بها در هر سال تا سقف 
۲۵ درصــد در تهران و ۲۰ درصد در 
شــهرهای سراسر کشور در نشست 
شــورای عالی هماهنگی اقتصادی 

تصویب شد.
نشست شورای عالی هماهنگی 
اقتصادی سران ســه قوه به ریاست 
»آیت الله سید ابراهیم رئیسی« برگزار 

شد و موضوعات مدیریت نقدینگی 
و کاهش تورم مطرح و مورد بررسی 

اعضا قرار گرفت.
در جلسه شنبه شب شورای عالی 
هماهنگــی اقتصــادی  وزیــر راه و 
شهرســازی گزارشــی از وضعیت 

بازار مسکن ارائه کرد.
بر این اساس سران سه قوه تاکید 
کردنــد سیاســت ها و اقدامات لازم 
برای مدیریت حوزه مسکن سریع تر 

اجرایــی و همزمان طرح دو فوریتی 
مطرح در مجلس شورای اسلامی نیز 

در اولویت تصویب قرار گیرد.
در همین زمینــه مصوبه دولت 
در زمینــه تعیین حداکثــر افزایش 
اجاره بها در هر ســال تا ســقف ۲۵ 
درصــد در تهــران و ۲۰ درصد در 
شهرهای سراســر کشور مورد تایید 
شــورای عالی هماهنگــی اقتصادی 
سران قوا قرار گرفت و مقررات لازم 

برای ضمانت اجرایــی این مصوبه 
به تصویب ســران قوا و دیگراعضا 
رسید. در این جلسه همچنین پیشنهاد 
کمیســیون اقتصادی دولت در زمینه 
مدیریــت نقدینگــی و کاهش تورم 
مطرح و مقرر شــد این پیشنهاد پس 
از بررســی های دقیــق و همه جانبه 
برای تصمیم گیری به جلسات آینده 
شــورای عالی هماهنگــی اقتصادی 

سران سه قوه ارائه شود.
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